



ΦΟΡΟΕΛΑΦΡΥΝΣΕΙΣ ΓΙΑ ΜΙΣΘΟΛΤΟΥΣ ΑΝΩ ΤΩΝ 30 ΕΤΩΝ

		(ποσά σε €)		
ΕΤΗΣΙΟ ΦΟΡΟΛΟΓΗΤΕΟ ΕΙΣΟΔΗΜΑ		15.000	20.000	30.000
ΜΗΝΙΑΙΕΣ ΑΠΟΔΟΣΕΙΣ	Μισθωτός ιδιωτικού τομέα	980	1.251	1.751
	Μισθωτός δημόσιου τομέα	1.143	1.460	2.043
	Μείωση φόρου	100	200	400
	Μισθωτός ιδιωτικού τομέα	989	1.260	1.760
	Μισθωτός δημόσιου τομέα	1.153	1.470	2.053
	Μείωση φόρου	200	400	800
ΜΕ 1 ΤΕΚΝΟ	Μισθωτός ιδιωτικού τομέα	1.004	1.276	1.776
	Μισθωτός δημόσιου τομέα	1.172	1.488	2.072
	Μείωση φόρου	300	600	1.200
ΜΕ 2 ΤΕΚΝΑ	Μισθωτός ιδιωτικού τομέα	1.004	1.276	1.776
	Μισθωτός δημόσιου τομέα	1.172	1.488	2.072
	Μείωση φόρου	300	600	1.200

ΨΗΦΙΖΕΤΑΙ ΣΤΗ ΒΟΥΛΗ

Μειώσεις φόρων και ενισχύσεις ύψους 1,76 δισ. ευρώ το 2026

Ψαλιδίζονται οι φορολογικές επιβαρύνσεις για τους φορολογουμένους με εισοδήματα από ενοίκια που υπερβαίνουν τα 12.000 ευρώ τον χρόνο

ΤΗΣ ΜΑΡΙΑΣ ΒΟΥΡΤΑΝΑ

Μόνιμες μειώσεις φόρων και αυξήσεις εισοδημάτων συνολικού δημοσιονομικού κόστους 1,76 δισ. ευρώ ενσωματώνει το φορολογικό νομοσχέδιο το οποίο συζητείται στην Ολομέλεια της Βουλής. Μόνο οι αλλαγές στη φορολογική κλίμακα κοστίζουν στον νέο προϋπολογισμό 1,2 δισ. ευρώ, ενώ η επιβάρυνση για το 2027 θα ανέλθει σε 1,6 δισ. ευρώ.

Στο επίκεντρο της νέας φορολογικής μεταρρύθμισης βρίσκονται οι αλλαγές στη φορολογική κλίμακα με μειώσεις συντελεστών και περισσότερο κερδομένους τους φορολογουμένους με παιδιά, τους νέους έως 30 ετών και τους έχοντες μεσαία και υψηλότερα εισοδήματα. Από τον πρώτο μήνα του 2026 μισθωτοί και συνταξιούχοι με ετήσια εισοδήματα άνω των 10.000 ευρώ θα διαπιστώσουν μικρότερη παρακράτηση φόρου στις μηνιαίες αποδοχές τους. Αντίστοιχες ελαφρύνσεις προβλέπονται για εισοδήματα από επιχειρηματική δραστηριότητα, ενώ για τους γιατρούς του Δημοσίου μειώνεται σε 20% (από 22% που ισχύει σήμερα) ο συντελεστής αυτελεστούς φορολόγησης των εφημεριών.

Τι προβλέπεται

Με τις νέες διατάξεις:

- Παρατείνονται τα φοροκίνητρα για ηλεκτρονικές πληρωμές έως το τέλος του 2026. Συγκεκριμένα, διατηρείται η δυνατότητα έκπτωσης από το φορολογητέο εισόδημα ίσης με το 30% των ηλεκτρονικών δαπανών σε συγκεκριμένους κλάδους, με ανώτατο όριο 5.000 ευρώ τον χρόνο. Επίσης, οι ομοιβές σε γιατρούς, οδοντίατρους, ορθοδοντικούς, οπασαθητικούς, χειρουργούς, οφθαλμιάτρους, παιδολόγους και άλλες παρ'αίτητες υπηρεσίες θα συνεχίσουν να καταγράφονται δωρεάν για την κάλυψη του 30% του εισοδήματος με ηλεκτρονικές πληρωμές.

- Απαλλάσσονται από το τεκμηρίο εισόδημα οι νέες μπτέρες - επαγγελματίες το έτος του τοκετού ή της υιοθεσίας και για τα δύο επόμενα χρόνια.

- Επεκτείνεται η ενοικιακή ρύθμιση

για επαγγελματίες που δραστηριοποιούνται σε οικισμούς έως 1.500 κατοίκων, προσφέροντας φορολογική ανάσα και κίνητρα παραμονής σε μικρές κοινότητες της υπαίθρου.

- Ψαλιδίζονται οι φορολογικές επιβαρύνσεις για τους φορολογουμένους με εισοδήματα από ενοίκια που υπερβαίνουν τα 12.000 ευρώ τον χρόνο. Στην κλίμακα φορολόγησης των εισοδημάτων από ενοίκια προστίθεται ενδιάμεσο κλιμάκιο 12.000-24.000 ευρώ με συντελεστή 25% αντί 35% στην κλίμακα φορολόγησης των εισοδημάτων από ακίνητα.

- Παραμένει έως το τέλος του 2026

και ενισχύεται η τριετής φοροαπαλλαγή για μακροχρόνιες μισθώσεις ακινήτων που πραγματοποιούνται ως κενά ή βραχυχρόνια.

- Μειώνεται ο ΕΝΦΙΑ κατά 50% το 2026 και καταργείται πλήρως το 2027 για κύριες κατοικίες σε οικισμούς έως 1.500 κατοίκων ή 1.700 στον Εβρο με αξία έως 400.000 ευρώ.

- Μειώνεται κατά 30% ο ΦΠΑ στα νοσήτια του Ισραήλ και τα δωδεκάμηνα και τα Σεμινάρια.

- Καυφείνται τα τεκμήρια διαβίωσης για τις κατοικίες έως 35%, τα αυτοκίνητα ακόμα και πάνω από 50% και τα σκάφη αναψυχής έως

30%. Το μέτρο ισχύει από τα φετινά εισοδήματα τα οποία θα φορολογηθούν το 2026.

- Παρατείνεται η αναστολή ΦΠΑ στις νέες οικοδομές για όλο το 2026.

- Θεσπίζεται νέο πλαίσιο για την ενίσχυση περιφερειακών επενδύσεων, με βάση τον ευρωπαϊκό Κανονισμό 651/2014. Προβλέπονται έκπτωση 100% των επιλέξιμων δαπανών και ταχεία αδειοδότηση για επενδύσεις έως το 2028, συνολικού ύψους 150 εκστ. ευρώ.

- Καταργείται το τέλος συνδρομικής τηλεόρασης.

- Εφαρμόζεται αναδρομικά από την

1η Οκτωβρίου 2025 το νέο μισθολόγιο στα Σώματα Ασφαλείας, το οποίο φέρνει αυξήσεις στις αποδοχές των στελεχών στην Ελληνική Αστυνομία, το Πυροσβεστικό Σώμα, το Λιμενικό Σώμα - Ελληνική Ακτοφυλακή.

Κουρεύονται τα τεκμήρια διαβίωσης για τις κατοικίες έως 35%, τα αυτοκίνητα ακόμη και πάνω από 50% και τα σκάφη αναψυχής έως 30%